
S-a  găsit  „vinovatul”!  Ortodoxul
este  vectorul  răspândirii
epidemiei!

„Cei care nu plâng au căzut în cea mai rea dintre toate ereziile: ei cred că
mântuirea se poate dobândi doar prin semnele exterioare ale evlaviei. Uită
însă că toţi vom sta pe altarul lui Hristos, goi şi neajutoraţi, pentru ca fiecare
să-şi primească răsplata după judecăţile fără de greşeală ale Aceluia, nu ale
noastre”.

OMS a declarat oficial pandemie de corona virus la nivel mondial.

De 2000 de ani au fost pandemii, iar carantina era ceva firesc în evul mediu,
astfel că omenirea a trecut cu bine cu ajutor de la Dumnezeu peste ciumă, gripa
spaniolă și holeră. De aceea cred că trebuie să fim eficienți în măsurile igenico-
sanitare  și  carantină  și  să  le  respectăm,  dar  fără  măsuri  exacerbate,  care
isterizează și duc la pierderea imunității sociale și economice într-o societate ce
ne poate duce la faliment.

Alcoolul  sanitar,  spirtul  medicinal,  pe  care  conaționalii  noștri  într-o  panică
absurdă, l-au cumpărat, golind sistematic farmaciile și rafturile din supermarket,
nu este bun, nu foloseşte la nimic, întrucât nu este biocid. Substanţele care sunt
pe bază de alcool, dar sunt speciale, adică biocide şi substanţele pe bază de clor,
dar nu clorhexidina, care s-a demostrat că nu este activă pe coronavirus, sunt
eficiente. Este lucru cert în documentele oficiale ale OMS. Soluțiile utilizate în
bucătărie care au clor sunt foarte bune, numai că acelea şi ard. Măștile la care
populația are acces nu protejează de infecție, dar ele oferă pentru cei din afara
sistemului medical, un plus de siguranță la nivel psihic.

Cine este de vină că au plecat medicii şi asistentele să salveze vieți în alte țări,
lăsând în urmă un gol ireparabil şi de durată?

Au plecat categorii întregi de oameni calificați, intelectuali scârbiți de un sistem
ticăloșit şi corupt până în măduva oaselor care ar fi putut gestiona cu înțelepciune
şi competență țara aflată în situație de criză. Nici nu poți suspenda viața socială,
în totalitate, decât dacă scoți armata pe străzi, pentru ceva care acum câteva
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decenii era, totuși, inimaginabil.

Cine  este  de  vină  că  sistemul  medical  românesc  este  în  colaps,  că  nu  are
echipamente de urgență, şi supraviețuieşte de azi pe mâine prin mila Domnului,
înainte de a claca definitiv.

Dar cineva trebuia să capitalizeze frustrarea, amărăciunea și vina. Cine?

Tu, creștinule care săruți sfinte moaște și icoane și te împărtășești din Sfântul
Potir cu aceeași linguriță!

Tu ortodoxule care ții mortiș să vii la fiecare Sfântă Liturghie, la Vecernii și la
cateheze, mai ales acum în timpul Marelui Post!

Da, tu ortodoxule ești un vector de răspândire a infecției! Un paria, un dușman de
clasă, care trebuie anihilat.

Măsurile luate de autorități  restricționează sever anumite drepturi  și  libertăți
fundamentale.

Oare slujbele din cadrul Bisericii, au cel mai mare risc de contagiozitate?

Marea majoritate nu sunt aglomerări anonime, ci vorbim de comunități parohiale.
De credincioși responsabili care se cunosc și care interacționează frecvent, spre
deosebire de orice alt spațiu public – mijloc de transport, mall, stadion, magazin,
farmacie, teatru, spital.

Pentru bisericile din Iași, Mitropolia Moldovei și Bucovinei a decis următoarele:

Acolo unde vor fi mai mult de 100 de persoane care să asiste la o slujbă, aceasta
va fi organizată afară sau va putea fi ascultată și urmărită și de afară. În biserică
oamenii trebuie să păstreze o distanță rezonabilă și vor fi instalate puncte de
dezinfectare, cu apă și săpun, în fiecare biserică și sunt încurajate persoanele să
respecte strict regulile sanitare.

Comunicatul este hilar, dacă nu penibil, și imposibil de pus în aplicare.

Informații  false  se  propagă ca focul  și  fac  înconjurul  planetei  în  câteva ore,
ridicând spaima generată de COVID 19 la rangul de isterie planetară. Minciuna și
informația falsă sunt la noi la cele mai ridicate cote, demonstrând o dată în plus
că nu avem respect, nici iubire față de aproapele.



Din  Italia  românii  fug  acasă,  unii  sosiți  din  zonele  de  risc  mint  inconștient
autoritățile  de frica  carantinei,  reușind să  îmbolnăvească un număr mare de
persoane.

În Ucraina au ridicat baricade pe drum ca să oprească convoiul cu cei recuperați
din Wuhan și care sunt izolați în carantină, la noi lumea vorbește mai mult despre
coronavirus, deși avem 40 de morți de gripă în 50 de zile.

În vreme ce noi ne dăm de ceasul morții din cauza coronavirusului, Organizația
Mondială a Sănătății a ridicat alerta ebola la nivel de urgență fiindcă din 3 mii de
cazuri noi, peste 2000 de persoane au murit.

Trebuie să avem mereu în minte cuvintele Sfântului Cuvios Simeon Noul Teolog,
astăzi sărbătorit, și anume că un om care se unește cu Hristos în viața aceasta și
vede Lumina Necreată a fost deja judecat și nu trebuie să mai aștepte cea de-a
doua venire a lui Hristos[1].

Sfântul Vasile cel Mare si alți Sfinţi Părinţi ai Bisericii, spuneau că există trei
categorii de oameni care au fost salvați: sclavii care urmează poruncile Domnului
pentru a nu ajunge în Iad, lucrătorii cu simbrie care se străduiesc să câștige Raiul
drept răsplată și fiii care ascultă voia Domnului, din iubire pentru El. Astfel, pe
parcursul întregii vieți trebuie să ne ridicăm treptat de la nivelul de sclav, la cel
de lucrător și apoi să dobândim mentalitatea fiului. Adică să trecem de la teamă și
de la dorința de recompensă, la iubirea desăvârșită.

Să-L iubim pe Tatăl Ceresc, pentru că El ne este mamă, tată, prieten, frate, soț și
soție.

„În iubire nu este frică, ci iubirea desăvârşită alungă frica” (I Ioan, 18)

Astfel putem transcede judecata, care va să fie.

Cetăţenia noastră este în cer, de aceea trecători fiind în această viaţă vremelnică
cu frumuseţile ei deșarte, să folosim timpul rămas, pentru a ne umple sufletele de
dorinţa arzătoare pentru ţinutul ceresc, lăsându-ne conduși de voia lui Dumnezeu
către adevărata noastră țară, adică Împărăţia Cerurilor-Ierusalimul Ceresc.

Acolo, „Soarele dreptăţii va străluci de şapte ori mai mult, iar luna va scânteia de
două ori mai mult decât soarele care străluceşte acum; stelele vor fi asemenea
soarelui nostru… Toate vor fi mai presus de cuvânt, ca unele ce vor întrece toată



gândirea, iar fiind spirituale şi dumnezeieşti, se vor uni cu cele inteligibile şi se
vor face un alt rai inteligibil şi un Ierusalim ceresc”[2].
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